
Zápisnica 

z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kráľ, 

konaného dňa 07.05.2020 so začiatkom o 17.00 hodine vo veľkej sále kaštieľa  

 

Prítomní: František Béres, starosta obce 

Prítomní poslanci: Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian 

Slopovský, Dušan Váradi 

 

 Na základe uvedeného starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Počet prítomných poslancov 7. 

 

Ďalší prítomní:  Katarína Hubayová – hlavná kontrolórka 

Veronika Bolacseková,  Mgr. Alena Slopovská, zamestnanci obce  

   Verejnosť: bez prítomností verejností 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril František Béres, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. Oznámil 

prítomným, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v inom termíne, ako je uvedené 

na Pláne práce z dôvodu Covid 19. Zasadnutia sa nemôže zúčastniť verejnosť.  Skonštatoval, že 

počet poslancov je 7 a tým je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľby návrhovej 

komisie 

Overovatelia zápisnice: Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp 

Návrhová komisia: Marian Slopovský, Dušan Váradi  

Zapisovateľka: Mgr. Alena Slopovská 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. COVID 19 a situácia v obci 

5. Správa o finančnej kontrole za I. štvrťrok 2020 

6. Návrh na vyradenie majetku 

7. Správa o podaných a pripravovaných projektoch 

8. Informácie o aktivačných prácach 

9. Žiadosti, návrhy a iné podania občanov 

10. Záver 



Uznesenie č. 8/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje  

a) program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

b) za zapisovateľku Mgr. Alena Slopovská 

c) volí za overovateľov zápisnice Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp 

d) volí návrhovú komisiu: Marian Slopovský, Dušan Váradi 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení – hlavná kontrolórka obce 

Predniesla Katarína Hubayová. Správa v prílohe. 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky.  

 

Uznesenie č. 9/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

  

K bodu 4. COVID 19 a situácia v obci  

 

Starosta informoval prítomných, že sme sa snažili dodržiavať opatrenia vydané Úradom verejného 

zdravotníctva. Základné školy a materská škola bola z rozhodnutia Úradu verejného zdravotníctva 

zatvorené od 16.03.2020. Priestory všetkých obecných budov sme dezinfikovali. Na základe 

žiadosti dôchodcov začali v školskej jedálni od 04.04.2020 variť pre dôchodcov, jedlá sa roznášajú 

dôchodcom domov v jednorázových obedároch. Zabezpečili sme rúška, ktoré sme rozdávali pre 

našich obyvateľov bezplatne nad 60 rokov v cena 2.- € za kus. Zo začiatku bol problém so 

zabezpečením rúšok, zabezpečili sme však 200 ks v cene po 2.- € z Tornale a 200 ks z Orávky, 

150 kusov ušili naše nezamestnané ženy, materiál sme im dodali. Rúška aj rukavice sme rozdávali 

našim nezamestnaným, ktorí chodili na poštu pre sociálne dávky. Kto si z obce prišiel na úrad pre 



rúško každému sme dali. Boli problémy s ľuďmi, ktorí sa vracali zo zahraničia, ale som rád, že 

sme nemali nakazených. Chcem Vám poďakovať, že ste nám hlásili príchod obyvateľov zo 

zahraničia do našej obce. Spoločne sme riešili, čo bolo v našich silách. Starosta sa opýtal Evy 

Czakóovej na situáciu COVID 19 v miestnej predajni Coop Jednoty. Eva Czakóová odpovedala, 

že prvé tri dni boli kritické, ale potom ľudia rešpektovali nariadenia. Menšie konflikty sa vyskytli, 

vždy sa však vyriešili. Zoltán Béres prevádzkovateľ zmiešaných potravín povedal, že ľudia chodia 

bez rúšok po obci, upozorní ich. Oto Albert uviedol, že oni boli celá rodiny v domácej karanténe 

celé dva týždne a vydržali to. Dušan Váradi pripomenul, že na cigánskom rade sa zdržujú ľudia, 

ktorí tam nemajú trvalý pobyt, majú tam príbuzných. Starosta odpovedal, že obecný úrad ich 

nemôže vykázať o z obce, musia dodržiavať pravidlá a nariadenia obce. K téme sa nikto iný 

nevyjadril, starosta pokračoval s ďalším bodom.  

 

Uznesenie č. 10/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

 situáciu v obci počas COVID 19 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 5) Správa o finančnej kontrole za I. štvrťrok 2020 
 

Predložila Katarína Hubayová. Správa na nachádza v prílohe.  

 

Cieľom kontroly bolo zistiť, či postup kontroly pokladne pri vedení a nakladaní s pokladničnou 

hotovosťou, príjmov a výdavkov pokladne vo vybratom období bol v súlade so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi a internými predpismi. Kontrolované obdobie – január – marec 

2020. 

 

Ku správe nemal nikto pripomienku.  

 

Uznesenie č. 11/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

Správu o výsledku následnej finančnej kontroly 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     



proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 6) Návrh na vyradenie majetku  

 

Návrh predniesla Veronika Bolacseková. Návrh a komentár sa nachádza v prílohe.  

 

Starosta uviedol, že na všetkých úsekoch sa vykonala inventarizácia ku dňu 31.12.2019. Je 

vypracovaný návrh na vyradenie majetku. Vykonala sa rekonštrukcia Základnej školy s VJM, 

všetko zariadenie bolo z tried vysťahované. Rovnako sa vykonala rekonštrukcia starého úradu, 

zariadenie bolo prevezené do kultúrneho domu. Čo sa nepoužívalo a čo bolo v dezolátnom stave 

je navrhnuté na vyradenie. Poslanci nemali k návrhu žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 12/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje  

Návrh na vyradenie majetku 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 7) Správa o podaných a pripravovaných projektoch 

 

Starosta oznámil prítomným, že sme dostali 92.000.- € na výsadbu stromov a kríkov ako náhradu 

za výrub stromov a kríkov pri realizácii projektu elektrické vedenie. Tieto finančné sú na účte vo 

VÚB a chceme ich použiť na výstavbu parku (vysadenie stromov a kríkov) pri detskom ihrisku.  

V súčasnosti sa realizuje projekt rekonštrukcia materskej školy z dotácie od nadácie Bethlen 

Gábor z Maďarska vo výške 71.000.- €. Ani tieto financie ešte nie sú vyčerpané. Máme ich 

vyčerpať do konca júla 2020.  

 Na účte sú finančné prostriedky od Úradu vlády SR vo výške 16.000.- € na opravu 

vchodov na parcele, parkoviska a vchod na mlynskú ulicu. Musíme vykonať prieskum trhu na 

dodávateľa prác. Tieto finančné prostriedky však nepostačia na celú realizáciu. Budeme musieť 

prispieť z vlastných zdrojov. Presnú výšku ešte nevieme. Starosta vyzval prítomných na 

hlasovanie, kto je spolufinancovanie asfaltovania v obci: 

 

Uznesenie č. 13/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 



spolufinancovanie projektu asfaltovania vchodov k rodinným domom na ulici Parcela, 

parkovisko pri cintoríne, vchod do Mlynskej ulice a vchod na Nový rad.  

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

Začína sa s realizáciou voľného prístupu na internet. Určili sme lokality pri školách, pri 

kostoloch, pri kaštieli a v kaštieli.  

Podali sme žiadosť o dotáciu na prístavbu materskej školy. Žiadosti budú vyhodnotené 

v júni alebo júli. Rozšíriť sa má o jednu triedu. Celkový rozpočet je 300.000.- €. Budúci týždeň 

bude zápis detí do MŠ.  

Podali sme žiadosť na Obecné hasičské slávnosti na BBSK emailom však prišla odpoveď, 

že dotácie sú z dôvodu koronakrízy pozastavené.  

Ďalej sme podali žiadosť na hydroizoláciu strechy na kultúrny dom vo výške 15.000.- € na 

MF SR, doposiaľ neboli vyhodnotené.  

Pripravujeme podať žiadosť o vytvorenie telocvične v ZŠ s VJM, ktorú budú využívať deti 

zo slovenskej školy aj deti z MŠ. Žiadosť je možné podať na VSP Južný Gemer. Minimálne je 

možné žiadať 10.000.- € s 5 % spoluúčasťou. Preto starosta požiadal o hlasovanie. Kto je za 

finančnú spoluúčasť vo výške 5 % na vytvorenie telocvične? 

 

Uznesenie č. 14/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

spolufinancovanie projektu Vytvorenie telocvične v ZŠ s VJM vo výške 5 % z oprávnených 

nákladov na základe výzvy VSP Južný Gemer.  

 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

Starosta obce ďalej informoval, že starý úrad je zvonku zrekonštruovaný, vnútorné priestory 

však nie. Vnútorné priestory vieme vykonať svojpomocne ako murárske práce, natieračské 

práce. K tomu, aby sme mohli ďalej pokračovať je potrebné vykonať elektroinštaláciu 

z vlastných zdrojov. Starosta vyzval prítomných na hlasovanie, kto je vykonanie 

elektroinštalácie na starom úrade. 

 

Uznesenie č. 15/2020 



Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

financovanie elektroinštalácie na starom úrade z vlastných zdrojov 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 8) Informácie o aktivačných prácach 

 

Starosta oznámil, že projekty prostredníctvo úradu práce sú pozastavené. Musíme počkať, čo 

navrhne nová vláda. Dušan Váradi navrhuje kontrolovať ľudí, ktorí sú zapojení do prác 

prostredníctvom úradu práce, na cintoríne nebola pozametaná tráva pred pohrebom a zasa kosia 

neschopní ľudia. Ing. Zoltán Papp sa pripojil a žiadal, že keď kosia, hneď nech aj zametajú. Eva 

Czakóová, aby bol pokosený úsek pre predajni Coop Jednota. Starosta im odpovedal, že prvé 

kosenie je najťažšie. Máme len 2 kosačky a nemáme ľudí zobratých na kosenie. Postupne budú 

pokosené všetky verejné priestranstvá.  

 

Uznesenie č. 16/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

berie na vedomie 

Informácie o aktivačných prácach 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

K bodu 9) Žiadosti, návrhy a iné podania občanov 

 
- Zoltán Béres upozornil na parkovanie kamiónov pri kaštieli. Eva Czakóová upozornila 

jedného vodiča kamióna na parkovanie. Nebral to na vedomie. Starosta povedal, že 

musíme to nejako riešiť.  

- Ing. Zoltán Papp navrhol, aby v parku na Novom rade boli osadené hojdačky a kolotoče. 

Že na Novom rade je 10 malých detí. Zoltán Béres sa pripojil k tejto téme a navrhol, že 

urobia brigádu a osadia hracie prvky. Starosta im oznámil, že to sa nemôže len tak. Musí 

byť vypracovaný projekt, ohlásenie drobnej stavby a hracie prvky musia byť 

certifikované. Oto Albert uviedol, že jeho vnuk využíva detské ihrisko pri kaštieli. 

Starosta dal hlasovať, kto je za vytvorenie detského ihriska na Novom rade.  

 

Uznesenie č. 17/2020 



Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

zistenie podmienok na vytvorenie detského ihriska na Novom rade 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

- Eva Czakóová navrhla, aby bol opravený prístrešok pri kaštieli, keď fúka silný vietor 

hrozí jeho odtrhnutie. Poslanci navrhujú, aby bol opravený prístrešok a urobený z dreva, 

aby to nejakého pevného materiálu.  

 

Uznesenie č. 18/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

opravu prístrešku pri kaštieli 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

Hlavná kontrolórka obce Katarína Hubayová podala návrh na zmenu Zásad odmeňovania 

poslancov zastupiteľstva z dôvodu zmeny článku 4. Odmeňovanie zástupcu starostu, kde 

uviedla, že odmena zástupcovi starostu za náročnosť a osobitnosť úlohy určuje starosta obce. 

 

Uznesenie č. 19/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kráľ 

v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

schvaľuje 

zmenu v článku 4 Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie: 

Za:         7 počet (Oto Albert, Peter Bari, Zoltán Béres, Eva Czakóová, Ing. Zoltán Papp, Marian Slopovský, 

Dušan Váradi)     

proti:       0  počet (mená) 

zdržal sa:  0  počet (mená) 

 

 

S ďalšími návrhmi sa nikto viac neprihlásil. 
 



K bodu 15) Záver  
 

Starosta sa poďakoval prítomným a ukončil zasadnutie.  

 

Zapísala: Mgr. Alena Slopovská dňa 07.05.2020  o 18.30 hodine 

 

Overovatelia: 

 

Eva Czakóová    ................................................ 

Ing. Zoltán Papp    ................................................ 

 

 

  František Béres 

  Starosta obce 


